




 

 

                             

 

Notice to Mariners 

航船佈告 

Wind Turbine Generator Service and Maintenance 

風力發電機的維護與保養 
Issue date 02/11/2023 

發行日期 2023 年 11 月 2 日 

 

 

1.Wind Turbine Generator (WTG) Service and Maintainance 

1.風力發電機的維護與保養 

Please be advised that Changfang and Xidao offshore windfarm shall commence servicing and maintenance on 
previously installed Wind Turbine Generators. The servicing and maintenance of Wind Turbine generators will be 
executed by the vessel REM Inspector. REM Inspector will be supported by 3 Crew Transfer Vessels (UMO Green, 
UMO Jade, Falcon 6). Offshore works will commence from 3th November 2023 until 31st May 2024. 

「彰芳暨西島離岸風力發電計畫」將開始對已安裝的風力發電機進行維修和保養。風力發電機的維修和保養

將由REM Inspector船隻執行作業，並由 3 艘人員運輸船支援（UMO Green、UMO Jade及Falcon 6）。 離岸作

業將於112年11月3日開始，並持續至113年5月31日止。 

 

Please be aware that by virtue of its mode of operation the REM Inspector will be Restricted in her Ability to 
Manoeuvre (RAM) as defined under COLREGs (International Regulations for Preventing Collisions at Sea 1972, Rule 
3). Masters of vessels are therefore requested to maintain their vessels and gears at a minimum safe passing distance 
from the Bold Tern of 500 metres when it is undertaking work and showing the appropriate shapes and lights in 
accordance with COLREGs Rule 18. 

此外，因受其操作模式影響，REM Inspector的執行方式將受到 COLREGs（1972 年國際海上避碰規則，第3條）

中定義的限制。 因此，請各船舶船長在 REM Inspector 進行工作並按照 COLREGs 第18條的規定顯示相應形狀

和燈光時，必須保持船舶和設備與 Bold Tern 之間的最小安全通過距離為500米。 

 



 

 

 
 

Figure 1 Construction site area 

圖 1 建設工地區域 

 
 

2. Service and Maintainance Vessels. 

2. 服務與保養船隻 

REM Inspector
雷莫洞悉者 

General Description and Dimensions: 

基本介紹與尺寸: 

Wind Farm Service Vessel 

LOA: 110 m, Beam: 22 m, Draught 7.25m 

Call Sign 呼號: BR4583 

MMSI 水上行動業務識別號碼: 416008683 

On Board Contact 船隻聯絡方式: master.bot@fredolsen.com 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

UMO JADE 

裕風7號 

General Description and Dimensions: 

基本介紹與尺寸: 

Crew Transfer Vessel 

LOA: 27.06m, Beam: 10.80m, Draught 4.76m 

Call Sign 呼號: BR4773 

MMSI 水上行動業務識別號碼: 416255900 

On Board Contact 船隻聯絡方式: jade@umo.com.tw 

 

UMO GREEN 

裕風6號 

General Description and Dimensions: 

基本介紹與尺寸: 

Crew Transfer Vessel 

LOA: 27.06m, Beam: 10.80m, Draught 4.76m 

Call Sign 呼號: BR4772 

MMSI 水上行動業務識別號碼: 416255800 

On Board Contact 船隻聯絡方式: green@umo.com.tw 

 



 

 

 

                                                                        FALCON 6 

General Description and Dimensions: 

基本介紹與尺寸: 

Crew Transfer Vessel 

LOA: 26.8m, Beam: 10.32m, Draught 2.3m 

Call Sign 呼號: BR4463 

MMSI 水上行動業務識別號碼: 416006811 

On Board Contact 船隻聯絡方式: falcon6@dfo.com.tw 

 
 

 

 

 

 

 

3. Port of Taichung 

3.台中港 

 

The Port of Taichung will be all vessels preferred port during this assignment. CFXD windfarm boundary is located 

40km from Port at a course of 225 degrees. This transit route to CFXD windfarm will be subject to change following 

each vessel masters appraisal and planning of below route.  

 

在任務期間，台中港將成為所有船隻的首選港口。彰芳西島風場的邊界位於距離港口 40 公里，航向為 225 度。

前往 CFXD 風場的路線將根據每艘船長的評估和以下的路徑規劃而有所變更。 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 
 

 

4. WGT Installed Locations. 

4.風力發電機安裝位置 

 

Wind Turbine Generators will be serviced at the below locations. 

風力發電機將於下列位置服務 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 
  WTG ID:風機編號；Latitude WGS84:緯度；Longitude WGS84:經度 

 

5. Contact Details 

5.聯繫方式 

CONTACT DETAILS 
聯繫方式 

CFXD Marine Coordination Centre 
彰芳西島海事協調中心 

tw-cfxd-mcc@cfxd.com.tw 
Emergency緊急電話 : +886 963 762 093 

 


